
PROTOKOLL NR 6 2023 
Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2023-06-05 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 
Åke Algotsson, Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Bengt-Åke Bengtsson, 
Inger Brorsson, Lena Ek 
Frånvarande: Jörgen Davidsson, Lena Keränen 
 
§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes. 

§3.  Att justera protokollet valdes Åke Algotsson 

§4.  Föregående styrelseprotokoll godkändes. 
 
§5.  Ekonomi 
Beräknat resultat 77 476 kr. Den ekonomiska redovisningen justerad enligt föregående möte. 
Det finns en fullmakt där Lars Schönbergs namn felaktigt står med. Rolf har kontaktat Sparbanken 
och fullmakten är korrigerad. 
Rolf försöker få kontaktperson med banken, men det går trögt. 
Ekonomin är god. 
Medel från sammanslagningen (ca 34 000 kr). Förslag utvärderas efter årsskifte angående antal 
medlemmar som kvarstår efter sammanslagningen. 
 
§6.  Nya medlemmar 
2 nya medlemmar. Eva Söderborg och Roger Matsson. 
 
§7.  Hemsidan:  
Rolf redovisade uppdateringar gjorda 2023-05-10. 
Harald: 
Infon om nya 65-åringar fungerar nu, men anmälan till aktiviteter fungerar dåligt. 
 
§8.  Inkommen post och skrivelser 
Friskvårdsveckan tjuvstart. 
Inbjudan till föreställningen Hasse o Tage 7-28 okt i Sinnenas hus.  

§9.  Aktiviteter 
Programmet för hösten 2023 gicks igenom och vissa korrigeringar utfördes under mötet. 
Bussresan till Läckö Slott blev inställt på grund av för lågt deltagarantal. 
Karl-Erik har fått förfrågan från andra föreningar om han kan hålla Musikquiz för dem. Styrelsen 
tycker att detta är helt ok och är positivt för PRO Viskafors. 

§9a. Studier info:  
Bengt-Åke kollar upp och ger förslag till Facebook sida.  
Förslag på nytt namn för föreningen, PRO-Viskaforsbygden, ska bli klart under hösten. 

  



 §10. Information från PRO riks/distrikt 
Om man har Kivra så kommer automatiskt räkningar från PRO att hamna där. Om man inte 
vill detta så måste man själv ändra detta i Kivra. Det finns nu en manual i pdf för hur detta ska 
gå till. 
Rolf informerade om Distriktsstyrelsens möte 17 maj.  
 
§11. Lokaler 
Den icke önskade lukten är fortfarande kvar. (punkten kvarstår tills vidare) 
PRO Viskafors har mottagit diverse material från PRO Seglora-Svaneholm. Karl-Erik 
inventerar och sorterar vad som ska sparas. 

§12. Övrigt  
Det har inkommit en offert på Curlingmattor och stenar från UniCurl. Men offerten är svårtolkad om 
vad den omfattar vad priset blir. Rolf kollar med företaget om vad som gäller. 
2 mattor 14x2,8 m och 16 stenar 
Även offerter på snabbdiskmaskin har inkommit. Priset blir mellan 14 000 till 18 000 kr. Ansökan om 
bidrag görs med 20 000 kr. 
Beslut att ansöka om bidrag från distriktet inför Viskaforsdagen 9 sept. Vi kommer att vara med även 
utan bidrag. Inköp av lotter, ballonger, godis m.m. Mer info på mötet 4/9. 
 
§13. Mötet avslutades. 
 
Kommande möten. 
Styrelsemöte kl. 10.00  4/9, 2/10, 6/11, 4/12 
Medlemsmöten kl. 15.00    
 

_______________________ ________________________ ________________________ 
ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Åke Algotsson 


